

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

March 11, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. A full-time resident doctor and a nurse for the clinic.
2. FCRA renewal to be granted
3. Baptism service in April/May
4. Sabita, a lady from Madhyamgram who is chased out of the house on account of her faith. The church is looking into her daily needs.
5. Manik, an evangelist recruited for the church to learn the church congregation and be effective
6. Youth fellowship and Sunday schools increasing in number and God's grace

Hills Academy - Rose

1. We are making a new Chapel Hall which is under Process. Right now, we are not having any chapel service and children ministry worship service. Even if the building is finished there's no benches for this. To hold 350-400 people, we will need around 120 benches which will cost us more than 2 million Indian rupees. This is our urgent concern and prayers. Please continue to pray for this.
2. One of our concerns is the school session started since February 16, but till today the class textbooks are not yet given arrived and so classes are going on without textbooks. Uniform also still couldn't make available to all students
3. Everything is in chaos this year. Please pray for quick settlement.
4. Pray for all staff to be able to tackle and manage well of all the situation and problems.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many of homeless, refugees and famine in Myanmar.
3. All Beulah kids for growing up both sides of physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

1. Many sad stories of cruel & evil attacks of junta troops over civilians in villages & towns where they loss bases, brutal killing, raped & murdered women, slaughtering civilians, worst crimes committed in remote areas inside Myanmar. In dangers & lack of securities for people, please pray safety & protection of women/ girls & protect all civilians from junta attacks Elders are among the ones who are brutally killed by Junta. Please kindly pray for all those vulnerable people.

2. Repeated air strikes on civilian homes have displaced more thousands in Sagaing, needing urgent help with relief aids but lacking supports. Through one ground channel, we could access some families, we are seeking His guidance & provision, searching if there's any Christians in base camps, we can co-work with, to bring gospel & touch of God's love, bring healing upon those in deep hurts, by those atrocities. please pray for Sagaing regions where such evil works are most evident, the area need God's word, light & love.
3. Please pray for current junta's schemes over conscription law, forcing young people for military service, grabbing young people from different areas. In cities, many youths suddenly missing, families couldn't trace. For those who could tracked, families have to ransom with high amount of money. Many are fleeing out from homes, but junta threaten families will also be jailed if they avoid the law. Many trying to flee out of country.
4. Hundreds of youths fleeing cross Thai border, & also some with passports through legal entry by flights, some with families, there's daily arrivals in Maesot area. But We are also helping those youths needing help with urgent refuge in villages near border area... Also praying & finding ways to help set up a small multipurpose learning center in Maesot to help needy youths & children in Maesot.
5. As more Myanmar arriving in Thailand, & Chinese gambling human trafficking in Thai border areas, situation is complicated & stricter with surprise police checks in Maesot area. We need prayers for safety & protection of mission outreach here.

宣教禱告運動：緬甸和印度

一月二十九日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

1. 聘請診所全職住院醫生一名、護理師一名。
2. FCRA 的續期申請
3. 四月/五月的洗禮儀式
4. Sabita，一位來自 Madhyamgram 的女士，因信仰而被趕出家門。教會正嘗試協助她的日常需要。
5. 為教會新招募的宣教士 Manik 能早日了解教會、會眾並有效地服侍禱告
6. 青年團契和主日學的成長和神的恩典。

印度山區學校 - Rose

1. 我們正在建造一個新的教會禮堂，請為工程禱告。目前，我們沒有教會崇拜和兒童事工崇拜。即使大樓完工了，也沒有長椅可以用。為了容納 350-400 人，我們需要大約 120 張長凳，這將會花費我們超過 200 萬印度盧比。這是我們迫切的關心和祈求。請繼續為此禱告。

2. 我們關心的問題之一是從 2 月 16 日開始上課，但直到今天課本還沒到，所以上課沒有課本。校服仍無法提供給所有學生
3. 今年我們的地區一切都很混亂。請祈禱盡快解決。
4. 祈求所有學校員工能夠妥善處理和管理所有情況和問題。

Beulah 兒童之家 – Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為因通貨膨脹而受影響的孩子們日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上都成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

1. 軍政府軍隊對村莊和城鎮的平民進行殘忍和邪惡的襲擊，失去了基地，殘酷殺戮，強姦和謀殺婦女，屠殺平民，在緬甸境內偏遠地區犯下最嚴重的罪行，發生了許多悲傷的故事。在危險和人民缺乏安全的情況下，請祈禱婦女/女孩的安全和保護，並保護所有平民免受軍政府的襲擊。老年人是被軍政府殘酷殺害的人之一。請為所有弱勢群體祈禱。
2. 實皆市(Sagaing) 平民住宅多次受到空襲，導致數千人流離失所，他們需要緊急救援物資，但缺乏支援。透過一個地面管道，我們可以接觸到一些家庭，尋求神的引導和供應，尋找難民營裡有沒有基督徒可以合作，可以帶進福音，用神的愛觸摸他們，給那些深陷困境的人帶來醫治。請為在這地區發生的邪惡行能停止祈禱，該地區需要神的話語、光和愛。
3. 請為當前軍政府針對徵兵法的陰謀禱告，強迫年輕人服兵役，從不同地區抓捕年輕人。在城市裡，許多青少年突然失蹤，家人下落不明。對於那些被抓到的人，家人必須付出高額贖金。許多人逃離家園，但軍政府威脅家庭，如果他們逃避，也將被監禁。許多人試圖逃離該國。
4. 數百名青少年逃離泰國邊境，其中一些持有護照透過航班合法入境，有些帶著家人，每天都有人抵達 Maesot 地區。但我們也在幫助那些在邊境地區附近的村莊需要緊急避難的年輕人。我們也在尋找方法在 Maesot 建立一個小型多功能學習中心，以幫助 Maesot 有需要的青少年和兒童。請為我們祈禱。
5. 隨著越來越多的緬甸人抵達泰國，以及中國人在泰國邊境地區的人口販賣，Maesot 地區警方會突擊檢查，情況變得更加複雜和嚴格。我們需要為這裡的宣教的安全祈禱。